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§ 7  

Uppföljningsrapport till nämnden i oktober 2015 

Beslut 
Nämnden godkänner denna uppföljningsrapport  

 

Ärendet 
Sammantaget beräknas ett överskott om 4,5 mnkr före resultatöverföringar 

och ett överskott om 4,7 mnkr efter resultatöverföringar.     

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kistas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 15 oktober 2015.  

Dnr 1.2.1.-528-2015. 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag.  

 

Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Benjamin Dousa m.fl. (M) anmälde ett särskilt uttalande.  

 

I stora penseldrag är vi nöjda med hur stadsdelens ekonomiska förvaltning 

sköts, i synnerhet i jämförelse med många andra stadsdelar med avsevärt 

sämre ekonomi. Dock skulle vi från Moderaterna vilja lyfta upp två 

orosmoln. Delvis kostnadsutvecklingen inom äldreomsorgen och delvis 

försörjningsstödet. 

 

När det kommer till kostnadssidan inom äldreomsorgen välkomnar vi den 

centrala utvärdering som just nu genomförs. Förhoppningsvis innebär den 

stramare utbetalningar och bättre kontroller. För oss är det viktigt att 

förvaltningen har beredskap för ytterligare kostnadsökningar. 

 

De styrande majoritetspolitikernas bidragspolitik är vi däremot djupt oroade 

över. Det prognostiserade underskottet inom ekonomiskt bistånd tror vi över 

tid kan förvärras när stadshuset både höjer bidragen och skatterna. 

Drivkrafterna till sysselsättning minskar och utanförskapet ökar. I den miljön 

riskerar kostnadsutvecklingen för ekonomiskt bistånd skena iväg.  

 

 

 


